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AGENDA 

 

1. Godkjenne de stemmeberettigede. 
2. Valg av dirigent og protokollfører. 
3. Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen. 
4. Godkjenne innkallingen, saklisten og forretningsorden 
5. Årsberetning 
6. Regnskap, styrets økonomiske beretning  
7. Innkomne saker og forslag 
8. Fastsette medlemskontingent  
9. Budsjett 
10. Organisasjonsplan / klubbhåndbok 
11. Valg 

 
 
 
 
 
 

INNKALLING, SAKSLISTE OG FORRETNINGSORDEN 



Innkalling ble lagt ut vår hjemmeside og delt i våre kanaler på Facebook 7. februar. Saksliste 

og saksdokumenter ble gjort tilgjengelig 10. mars. 

Forslag til forretningsorden:  

1. Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten.  

2. Protokollen føres av den valgte sekretæren.  

3. Ingen representant gis rett til ordet mer enn 3 ganger i samme sak. Med unntak for 

innledningsforedrag settes taletiden til: 5 min. første gang og 3 min. andre gang og 2 min. 

tredje gang.   

4. Dirigent kan forkorte taletiden og sette strek for talerlisten etter behov.   

5. Representanter som forlanger ordet til forretningsorden, har 1 min. taletid.  

6. Alle forslag må leveres skriftlig til dirigenten, og være undertegnet med representantens 

navn. Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. Tidligere forslag kan ikke 

trekkes tilbake og nye forslag ikke settes fram etter at strek er satt, eller saken er tatt opp til 

votering.   

7. Med unntak av lovendringer avgjøres alle vedtak og valg ved flertall av de avgitte stemmer. 

Blanke stemmesedler teller ikke, og stemmene regnes som ikke avgitt.  

8. I protokollen føres det inn hvem som har hatt ordet i sakene, forslag og vedtak med antall 

stemmer for og imot.  

 

Forslag til vedtak: innkalling, saksliste og forretningsorden godkjennes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Styrets beretning 2024 

  



 

Styrets sammensetning  

Leder: Anbjørg Skare  

Nestleder: Linda Øyre Jacobsen- anlegg 

Styremedlemmer:   

Stein Tommy Eriksen Varberg – Sportslig Leder  

Kristin Espe Jensson– Styremedlem, Fairplay 

Linda Smedegård – Styremedlem, Kvalitetsklubb 

Erlend Bolstad- Vara  

Valgkomité: Marianne Lekve, Kjetil Olsen, Vegard Lauritsen 

Kontrollkomite: Geir Stensland, Jan Ove Sæd, Vara: Stian Lerbakk 

Styremøter  

Det er avholdt 12 styremøter i 2024. Referater finnes på våre nettsider. 

Sportslig: 

Jobbet gjennom året med små og store saker, utrulling og implementering av sportsplan i 

klubb.  

2024 bød på en rekke større og mindre utfordringer som SU sammen med daglig leder, 

styret og FairPlay har håndtert etterhvert som de har kommet, håndteringen av noen saker 

har vi i SU lært en del av, og viser det er viktig at vi jobber videre med kontinuitet og 

utvikling i alle ledd av klubben. 

 

Hardanger fotballakademi  

Et samarbeidsprosjekt der Odda FK har vært initiativtaker. Det går ut på å gi de mest ivrige 

og ferdighetsrike spillerne et godt tilbud gjennom samlinger avholdt mellom klubbene. I 

2024 ble det oppstart med nytt kull, og denne gang med tilbud for gutter og jenter 14/15 

(15∕16 i 2025). Totalt 48 spiller har deltatt på dette. Samarbeidsklubbene i år er OFK, 

Harding, Rosendal, Voss og Halsnøy som er kommet inn nå i høst for akademisesongen.  
 

Organisering og strukturering av akademiet er inne i en omstillingsfase hvor de engasjerte 

trenerne er i ferd med å “støype” en ny lest av organisering og administrering av akademiet. 

Akademiet har før denne sesongen investert i nytt og bedre utstyr som er forbeholdt dette 

alene. 

Barnefotball  

Påmeldte lag (årsklasser) barnefotball: Jenter: 5 – Gutter: 10  

Våre lag i barnefotballen 7-9 år har spilt cuprunder og barnefotballdager i nærområdet I 10-

12 års klassen setter kretsen opp terminlistene og reisene blir noe lenger nå. Ingen tabell i 

disse klassene.  Oppstart av nytt kull gikk fint. 



Ungdomsfotball  

Påmeldte lag (årsklasser) ungdomsfotball: Jenter: 3 – Gutter: 6  

Lagene våre er plassert i 2. og 3. divisjon. Flere av våre lag hevdet seg og var i toppen på 

tabellen. G19 klarte også å spille seg til B-finale i Dana Cup. J17 gjorde det samme men til A-

finale i samme cup, dessverre ble det tap for begge disse. 

Verdt å merke seg: Som følge av at så mange som 7 av våre G19 spillere måtte flytte for 

videre skolegang ble vi dessverre nødt til å trekke dette laget fra seriespill i høstsesongen. 

SU ser at som følger av at ungdom stadig oftere må flytte bort fra Odda for å gå på skol at 

det er viktig å knytte seg nærmere til de omkringliggende klubbene for å bygge opp tillitt til 

OFK som klubb for ungdom fra Kinsarvik til Rosendal og Jondal. 

 

På slutten av 2024 kom det i stand en samarbeidsavtale mellom OFK og Harding om et 

treårig samarbeid for å sikre at flest mulig spiller fotball lengst mulig. 

 

Seniorfotball 

Påmeldte lag: 

2 herre 

0 dame 

I 2024 var det i seniorfotballen påmeldt 2 lag, et A-lag som spilte i 4.divisjon og et B-lag/ 

samarbeidslag med TTIL i 7,divisjon. 

A-laget, som ble ledet av Rolf Rene Litsheim, havnet dessverre i nedrykksituasjon og som 

følger av det spiller de 5.divisjon. i 2025. I november ble det ansatt tre nye trenere på A-

laget, Stig Hope blir hovedtrener, med seg har han, ny i klubben, Michal Olbrys og Stein 

Tommy Varberg. Michal er ny i klubben og kommer inn med A-lisens. 

Samarbeidslaget som ble ledet av Stein Tommy Varberg, Geir Kysnes og Cato Pedersen 

havnet til slutt på en hederlig 3.plass i avdelingen, men en dårlig vårsesong gjorde at det ble 

med det. Laget opprettholdes for sesongen 2025 med Thomas Nilsen, Daniel Brattebø og 

Cato Juell Pedersen i trenerteamet 

 

Tilrettelagt fotball   

Har fortsatt sine ukentlige treninger i regi av Tore Mathiassen og Ove Bolstad.  

 

Spillerutvikling  

De tidligere Odda spillerne Vilde Rasmussen og Helene Olsson har spilt kamper for 

aldersbestemte landslag. 



Vi har hatt besøk av Kniksen akademiet to helger i løpet av året, stor suksess med opp mot 

100 deltakere. 

 

Dommer 

 

Komiteen har bestått av  

Leder: Alexander NIlsen Svenning 

Medlem: Steinar Sæther 

Medlem: Øyvind Arne Lund 
 

Klubben har godkjente dommere: Steinar Sæther og Espen Moe 

Rekrutt: Birki Aliyu, Kim Tollefsen 

Klubbdommere: 13 dommere i aksjon i sesongen 

Birki Aliyu var ny rekruttdommer og hadde 8 dommeroppdrag, Kim Tollefsen hadde 20, 

Espen Moe hadde 59 og Steinar Sæther 69. 

Ny leder Aleksander Svenning fra april 2024 har satt opp ukentlig dommeroppdrag for barn og 

ungdom. Tidligere leder og dommerkomitee lagde oppsett for Zinken Cup. 

 

Arrangement: 

Trykkericup: 

Vi hadde 61 påmeldte lag. Det ble spilt treer kamper og femer kamper. Lagene hadde 

foresatte i sekreteriat og kiosk. 

Zinken cup: 

En cup for ungdomsfotballen. Det var god oppslutning med 38 påmeldte lag i 6 klasser.  

Vi hadde 20 lag på overnatting og måtte bruke Odda Videregående skule i tillegg til Odda  

ungdomsskole 

 

 

Tine Fotballskule: 

149 barn ifra hele regionen deltok på Tine fotballskule.  Litt nedgang mot 190 deltagere fra 

året før. 

149 glade fotballbarn. God stemning med glade barn, flinke trenere, kjøkkenhjelper og 

andre frivillige gjorde at det ble en fotballskole med gode minner og opplevelser. 

 

 



17.Mai: 

Det ble gjennomført en 17. Mai feiring med fult program. Kiosk på skuleplassen  og inne på 

SFO. Salgsboder og barneleker foregikk ute. Været tillot at tretoget også i år kunne gå opp i 

Hovden hvor vi kunne presentere et variert program med ulike innslag. Hovedtaler var Anna 

Helene Seim som er direktør på Boliden. 

Romjulscup: 

Et samarbeid mellom Sparebanken vest, Odda Fotball klubb og KiG entertainment. En cup 

for alle i alderen 15 år og oppover, ingen øvre aldersgrense. Det deltok i år totalt 34 lag. 23 

herrelag, 6 damelag og 5 veteran lag. Lag ifra klubben hadde ansvar for kiosken hvor alt av 

overskudd går lagene og klubben. 

 

Anlegg  

I 2024 har det vært gjennomført følgende som angår anlegg og vedlikehold: 

- Nye regler angående gummigranulat settes i gang i 2030. Undersøkelser og  

prosjektoppstart planlagt 2025 

- Jevnlig vedlikehold på anlegg utført. 

 

 

Buss   

Har også i år fraktet våre spillere til bortekamper og cup. Vi har i 2024 kunne tilbudt 9seter 

og 17 seter til lagenes reiser. Utfordringer med få minibussjåfører.  

 

Klubbutvikling – Samhold arrangement.  

 

Det var flere lag som hevdet seg svært godt i ulike cuper.  

 Vi hadde et arrangement i forkant av A-laget sin hjemmekamp hvor vi inviterte 

ungdomslagene som deltok på sommercuper til grilling. Stjernelaget hadde 

oppvisningskamp og i pausen av a-lagskampen vare det taler og fremvisning av pokaler fra 

cupene. 

Vi har også hatt åpent klubbhus med kiosk på tirsdagene gjennom høsten/vinteren. Her har 

barn og ungdom fått spilt PlayStation og hatt et sosialt tilholdssted. Dette håper vi å kunne 

videreutvikle i tiden fremover.  

  

 

 



Kvalitetsklubb   

2024 har vært et rolig år etter at klubben ble re-sertifisert som kvalitetsklubb i 2023.  

Klubben har i perioden revidert sportsplanen. 

Sportsplanen er nå blitt en mobilvennlig versjon slik at det skal være lett for alle i klubben å kunne 

ha denne med seg på feltet og få det til å bli et levende verktøy. 

 

Fair Play   

Utvalget i 2024 har bestått av: 

• Kristin Espe Jensson 

• Frode Hjørnevik 

• Einar Carlson Berg 

 

Arbeidet i utvalget har knyttet seg til: 

1) Forebyggende arbeid:  

a) Planlegging og gjennomføring av Fair play foredrag med Claus Lundekvam. Ett 

vellykket arrangement med ett interessant og relevant innhold for både 

samfunnet og klubben. Målet er å ha et Fair play foredrag hvert 2. år.  

b) Fair play var representert på barnefotballdagen og sesongavslutningen for 

barnefotballen. Der ble det gjennomført Fair play quiz begge dagene. 

c) Fokus på kampverter. 

d) Fokus på Fair play gjennom å sette opp bannere til kamp og cuper med mål 

om å synliggjøre Fair play for spillere og tilskuere. 

e) Synliggjøring av Fair play under Zinken cup. 

 

2) Håndtering av saker: 

a) Avholdt flere møter i forbindelse med innmeldte saker. Her er samtaler og 

møter med ulike lag, enkeltpersoner og samarbeid med krets. 

 

Odda fotballklubb fikk også i år Fair Play klubb sertifikat. 

Hilsen Fair Play utvalget 

 

 

Erling Årekols Minnepris   

Erling Årekols Minnepris for 2023 ble delt ut under Romjulscup 2024, vinneren var Øyvind 

Moe. 

Erling Årekols Minnepris 2024 ble tildelt Kjetil Berge og Inge Rasmussen. Prisen ble utdelt 

under romjulscup 2024 



 

Utstyrsleverandør   

 Klubben har samarbeid med Sport1 og Adidas   

 

Økonomi   

Et år med mye aktivitet. Økte utgifter på drivstoff, strøm og varer. Klubben søker om 

strømstøtte og har hittil fått dette innvilget. Nye medlemmer og mer aktivitet gjør økte 

utgifter. Klubben har fått flere nye sponsorer som gjør at vi kan drive aktiviteten på ønsket 

nivå. Klubben har en sunn og god økonomi, og endte året 2024 med 511 949 kr i overskudd. 

Det skyldes mer sponsorinntekter enn budsjettert med, og budsjetterte midler til en 

eventuelt sportslig leder som ikke ble brukt. Vi fikk også omtrent 100 000kr mer fra LAM-

midler enn vi hadde trodd.  

Lagene har i året som har gått hatt mulighet til å sitte igjen med mer penger etter dugnad, 

ettersom det har vært en prøveordning på 85/15 fordeling i stedet for 70/30. Dette er noe 

som har vist seg å føre til økt dugnad i lagene.  

På årsmøte 2024 ble det også vedtatt at det skulle utredes for muligheter for å sette opp en 

garasje. Denne prosessen er satt i gang. Ved en eventuell garasje, vil klubben søke midler for 

å få mest mulig finansiert.  

Det ble vedtatt på årsmøte å sette over 500 000 kr i fond.  

 

Fond: 

Pr 31.12. 24 er det en urealisert gevinst på 472 888,92 kr 

Pr 31.12.24 er Innskudd i fond 2 500 000 kr 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Annet / Oppsummering.  

Odda, 12.Mars 2024. Godkjent og signert elektronisk.  

 Vi kan se tilbake på en sesong med mye god aktivitet. De fleste lag har vært på sommercup 

og samlet gode fotball minner. Detter ser vi igjen i at lagene er mer aktiv på 

dugnadsinnsatsen enn tidligere, for å fylle opp lagskontoen til nye fotball eventyr. Dugnad 

skaper engasjement og gir sosial vinning og samhold i foreldre og spillergruppa. Som tiltak til 

å raskere fylle opp lagskontoen og få ned egenandelen til spillerne, har klubben endret 

prosentdelingen til 85/15. Vi har sett en stor dugnadsånd i lagene. 

Takket være frivillige og engasjerte medlemmer,som har jobbet dugnad, har vi lagt bak oss 

flotte cuper og andre arrangement.  

 

Anbjørg Skare, Styreleder  

Linda Øyre Jakobsen Nestleder  

Linda Smedegård,  Styremedlem  

Kristin Espe Jensson, Styremedlem  

Stein Tommy Varberg.   Styremedlem  

Erlend Bolstad,vara 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



6. Regnskap 2024  

Årsregnskap 2024 med noter og økonomisk beretning samt kontrollutvalgets beretning følger. 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

Forslag til vedtak: Årsregnskap for 2024 godkjennes 

 

7. Innkomne saker og forslag 

Innkomne forslag fra styret: 

Innkjøp av en til 9-seter 

OFK som klubb setter trafikksikkerhet ganske høyt. Vi ser behovet for en til 9-seter. 
Dette vil gjøre at flere lag kan kjøre buss til kamp, og på en trygg og god måte. I tillegg ser 
styret bussturer som en fin sosial arena.  

Styret vil bevilge en sum på kr. 750 000 

Daglig leder ser på muligheten for å søke støtte om finansiering. 

 

- Styret  - 

 

 

 



Innkomne forslag: 

Innkomne forslag fra medlem: 

Forslag 1: 

Klubb står for innkjøp av frukt til heimekamper for alderbestemte lag. Sunn og enkel måte å 

ta i mot både motstanderlag og eige lag, skape ei fin ramme rundt kampen osv. 

Vi møter ofte dette på bortekamper, og det gjør at vi føler oss godt tatt imot og eg foreslår 

at OFK gjør det same, slik at det ikkje er lagskassa som avgjør om vi kan få dette til eller ikkje. 

- Forslag fra Dag Endre Opedal 

 

Styrets innstilling er å støtte dette forslaget. Styret presiserer at laget selv må kjøpe inn frukt fra 

Rema 1000, og klubb vil kun dekke frukt kjøpt her. Kvittering med navn, lag og kamp må innleveres. 

Kjøp settes på klubb, merkes med navn. 

Bakgrunn for innstilling: Styret presiserer at laget selv må kjøpe inn frukt fra Rema 1000, og klubb vil 

kun dekke frukt kjøpt her. Kvittering med navn, lag og kamp må innleveres. Kjøp settes på klubb, 

merkes med navn. 

 

Forslag 2: 

Forslag til endring i klubbhåndboka, punkt 8. bekledning: 

Trenere og lagledere involvert i lag får en gratis trenerpakke når de starter 

som trener i Odda fotballklubb. Deretter hvert 3. år, eller ved behov. Alle 

trenere får tilbud om å kjøpe denne pakken til en fordelaktig pris hvert år. 

Mange trenere må velge mellom tynn eller tjukk jakke i ein trenerpakke, og som vi veit så 

kan det vera kaldt på Eide. Foreslår at vi legger til eit behovstillegg slik at vi har trenere som 

er godt kledd i klubbklær, på denne måten sikrer vi enda betre at trenerane våres stiller opp i 

klær som viser fram kva klubb dei representerer, både ved kamp og trening. 

- Forslag fra Dag Endre Opedal 

 

Styrets innstilling: Mot 

Bakgrunn for innstilling: Styret mener at dagens ordning fungerer godt.  

 

Forslag 3: 

Sett av økonomi i budsjett til ekstratilbud for dei yngste på feltet, primært ivrigtrening. 

Dette er eit punkt i vår sportsplan og eit tilbud som mange etterspør. No har klubb ikkje klart 

å tilby dette på altfor lenge, og vi advarte klubb på forhånd, i prosessen med ny sportsplan, 

at økonomi måtte på plass før vi vedtok sportsplanen vår i fjor. Klubb bør satse på sportlig 

tilbud for dei yngre årsklassane i den motoriske gullalder, og dette tilbudet har vert populært 

og nyttig for mange.  

Om dette ikkje blir forankra i klubb så bør det tas ut av sportsplan. 

- Forslag fra Dag Endre Opedal 



 

Styrets innstilling: For 

Styret setter av kr. 10 000 i vederlag. 

 

Forslag 4: 

At det vert mogleg å betale halv kontigent for dei som slutter og flytter frå Odda etter endt 

skulegang til sommaren.    

- Forslag fra Barbro Grønlien 

 

Styrets innstilling: For 

 

 

 

8. Medlemskontingent/treningsavgift 

MEDLEMSKONTINGENT ALLE MEDLEMMER: KR. 50 

TRENINGSAVGIFT:  

Barn 6-12 ÅR: KR 900  

Stjernelag: KR 700  

Ungdom 13-16 ÅR: KR 1500  

Junior og Senior: KR 1850  

Familie (SAMME HUSSTAND OG UNDER 18 ÅR): KR 1700 

Borteboende studenter betaler halv kontingent 

Medlemmer som begynner etter 1. august, betaler halv kontingent.  

Forslag til vedtak: Medlemskontingenten for 2026 blir 

videreført som tidligere.  

 

 

 

9. Budsjett 2025 



Budsjett Odda FK - 2025 

INNTEKTER Sum 

Salgsinntekter kr 5 144 000 

Finans kr 124 000 

Inntekter kr 5 268 000 

  

UTGIFTER 
 

Varekostnader -kr 3 701 180 

Lønnskostnader -kr 1 422 431 

Avskrivninger -kr 112 855 

Utgifter -kr 5 236 466 

  

RESULTAT FØR SKATT kr 31 534 

 

Forslag til vedtak: Fremlagt budsjett for 2025 vedtas 

 

10. Organisasjonsplan / Klubbhåndbok 

Klubbhåndboken skal svare på de viktigste spørsmålene om klubben og gjøre det enkelt å 

finne ut hva som gjelder internt i klubben. Den skal sikre at det er kontinuitet i det som 

bestemmes og gjøres.  

Klubbhåndboken er laget av styret etter innspill fra komiteer, utvalg, trenere, utøvere og 

foreldre i klubben. Håndboken er et arbeidsverktøy for alle medlemmer, utøvere, foreldre, 

styret, komiteer, utvalg, ansatte, trenere og kampledere i vår klubb. Styret oppfordrer 

brukere til å komme med innspill til forbedringer og endringer i klubbhåndboken. Dette må 

sendes skriftlig til klubbens daglige leder. 

Klubbhåndboken godkjennes årlig, på årsmøtet. Endringer etter sist årsmøte: DL info er 

endret etter nyansatt DL. Styret har vedtatt og gå videre med prøveordningen 85/15 

fordeling ved dugnad. 

Klubbhåndbok og tilhørende dokumenter finnes på våre nettsider.  

 



 

Forslag til vedtak: klubbhåndboken godkjennes 

 

11. Valg 

 

Valg OddaFK - 2025 

 

Styret: 

Verv Navn På valg kommentar 

Leder Annbjørg Skare x på valg 2026 

Nestleder Linda Øyre Jacobsen  på valg 2026 

Sportslig leder Stein Tommy Eriksen Varberg  på valg 2026 

Styremedlem Erlend Bolstad  på valg 2026 

Styremedlem  Arvid Svåsand x på valg 2027 

Vara Kristian Bondhus-Jensen x på valg 2027 

 

Sportslig utvalg: 

Verv Navn På valg kommentar 

Leder Sportslig leder  velges ikke 

Trenerveileder Dag Endre Opedal  velges ikke 

Medlem Leder dommerkomiteen  velges ikke 

Medlem Einar Berg x på valg 2027 

Medlem  Jan Eirik Bertelsen x på valg 2027 

Medlem Inge Rassmusen x på valg 2027 

Medlem Christian Crovo  på valg 2026 

Medlem Ingvild Sæbø Nilsen x på valg 2027 

 



 

Økonomikomite: 

Verv Navn På valg kommentar 

Leder Styreleder  velges ikke 

Medlem Marie Opheim x på valg 2027 

Sekretær Daglig leder  velges ikke 

 

Dommerkomiteen: 

Verv Navn På valg kommentar 

Leder Aleksander Svenning  på valg 2026 

Medlem Øyvind Arne Lund x på valg 2027 

Medlem Steinar Sæther  x på valg 2027 

Nytt medlem Viljar Berg x på valg 2027 

 

Materialforvalter: 

Verv Navn På valg kommentar 

Leder Maria Jordan  på valg 2026 

Medlem Monica Larsson  på valg 2026 

Medlem Beate Larsson x på valg 2027 

 

Cup og aktivitetskomiteen: 

Verv Navn På valg kommentar 

Leder Daglig leder  velges ikke 

Medlem Marie Opheim  på valg 2026 

Medlem Berit Måge  på valg 2026 

Medlem Vivian Svåsand x på valg 2027 

Medlem  Agnar Rafdal x på valg 2027 

Medlem Yngve Tveit x på valg 2027 

Medlem Jarle Øvsthus x på valg 2027 



Medlem Linn Christin Nondal x på valg 2027 

 

 

 

 

Vedlikeholdskomite: 

Verv Navn På valg kommentar 

Leder Thomas Myrvoll  på valg 2026 

Medlem Tore Rønhovde  på valg 2026 

Medlem Kristian Haugen x på valg 2027 

Medlem Halvard Molven x på valg 2027 

Medlem Frode Anderson x på valg 2027 

 

Veteranklubb: 

Verv Navn På valg kommentar 

Medlem utvalg Arnfinn Førsund  på valg 

2026 

Medlem utvalg Jan Ove Sæd x på valg 

2027 

Medlem utvalg Geir Stensland x på valg 

2027 

 

 

Kontrollutvalg: 

Verv Navn På valg kommentar 

Leder Geir Stensland  på valg 2026 

Medlem 1 Jan Ove Sæd x på valg 2027 

Vara Stian Lerbak x på valg 2027 

 

 

 

 



 

Fair Play utvalg: 

Verv Navn På valg kommentar 

Leder Styremedlem  velges ikke 

Medlem 1 Einar Berg x på valg 2027 

Medlem 2 Frode S. Hjørnevik  på valg 2026 

 

 

Valgkomité: 

Verv Navn På valg kommentar 

Leder Vegard Lauritsen  velges på 

årsmøte 

Medlem 1 Kristin Espe Jensson x velges på 

årsmøte 

Medlem 2 Linda Smedegård x velges på 

årsmøte 

 

 

 


